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П Р О Т О К О Л 

№ 14  

 
 Днес, 11.12.2024 г., от 16.00 часа, в зала 304 на община Шумен се 

проведе заседание на ПК по „Здравеопазване и социална политика”. 

 

На заседанието присъстваха:  

д-р Валентин Петров               - председател 

д-р Махмуд Аламо       - зам.-председател  

Емне Осман             - член 

Татяна Кипрова                         - член  

Илия Койнов                  - член 

Бисерка Йовчева         - член  

Юлия Неделчева                   - член. 

 

На заседанието присъстваха още: проф. Хр. Христов - кмет на община 

Шумен; г-жа А. Аспарухова - председател на ОбС шумен; г-жа Д. Петрова - 

заместник-кмет „Бюджет и финанси“; д-р Св. Хайнова - заместник-кмет СПЗ; 

г-жа П. Петрова - директор на дирекция „Социална политика и здравеопазване; 

г-жа Т. Николова - гл. счетоводител на „КОЦ-Шумен“ ЕООД; д-р Ив. Драгнев 

-  лекар в „КОЦ-Шумен“ ЕООД. 

     

Заседанието беше открито и ръководено от председателя на ПК д-р В. 

Петров при следния  

 

 Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

I. Докладни записки за предстоящата сесия: 

1. Текущи промени по прихода и разхода в бюджета на Община 

Шумен за 2024 г., към 01.12.2024 г. - докладна записка от проф. Хр. 

Христов - кмет на община Шумен  /т. 5 от дневния ред на сесията/; 

2. Допълнение към докладна записка № 93-00-3664/05.12.2024 г. за 

текущи промени по приходите и разходите в бюджета на Община Шумен 

за 2024 г., към 01.12.2024 г. - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет 

на община Шумен  /т. 5 от дневния ред на сесията/; 

3. Предоставяне на имот частна общинска собственост за социални 

услуги  - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  

/т. 11 от дневния ред на сесията/; 

4. Даване на съгласие на „КОЦ - Шумен“ ЕООД да сключи договор 

за инвестиционен кредит в размер до 10 мил. лв. и представяне на 

обезпечение през банката кредитор за закупуване на 2 (два) броя линейни 

ускорителя - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община 

Шумен  /доп. т. от дневния ред на сесията/. 

 



 

 

 

2

II. Текущи докладни записки:   

1. Писмо от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен, относно 

отговор на искане за получаване на информация от „КОЦ-Шумен“ ЕООД 

и „ДКЦ 1 - Шумен“ ЕООД    /вх. № 94-00-5739 от 28.11.2024 г./; 
2. Писмо от д-р Д. Костов - изп. директор на „МБАЛ-Шумен“ АД, 

относно паркиране на лични автомобили на шофьори на РЗИ в двора на 

болницата  /вх. № 61-01-416 от 11.12.2024 г./;  
3. Искане-подписка от жители та с. Царев брод, относно отдаване 

под наем на стоматологичен кабинет  /вх. № 61-01-414 от 09.12.2024 г./; 
4. Писмо от Христина Иванова - медицински лаборант и д-р 

Йорданка Йорданова - микробиолог в „ДКЦ 1 - Шумен“ ЕООД    /вх. № 

61-01-392 от 22.11.2024 г./. 
 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия 

 

1. Текущи промени по прихода и разхода в бюджета на Община 

Шумен за 2024 г., към 01.12.2024 г. - докладна записка от проф. Хр. 

Христов - кмет на община Шумен  /т. 5 от дневния ред на сесията/; 

2. Допълнение към докладна записка № 93-00-3664/05.12.2024 г. за 

текущи промени по приходите и разходите в бюджета на Община Шумен 

за 2024 г., към 01.12.2024 г. - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет 

на община Шумен  /т. 5 от дневния ред на сесията/. 

 

 Г-жа П. Петрова -  „В края на годината правим актуализация на 

бюджета, която е на база реално извършени дейности. Двете социални услуги 

направиха предложения за прекласиране на активи от вида на материалите 

към вида на дълготрайните материални активи, т.е. да влязат в капиталовата 

програма, Приложение № 6 на бюджета. Това се случва само със санкция на 

ОбС и затова написахме допълнение, за да може от държавно делегираните 

средства, които са получили институциите да спазим правилата за 1 200 лв. с 

ДДС, и съответно активите да станат капиталови, а не както са в момента 

материални. Всичко касае обзавеждане и оборудване, посочени са в 

докладната записка.“  

 

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка в частта за Здравеопазване и 

социална политика.   
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3. Предоставяне на имот частна общинска собственост за социални 

услуги  - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  

/т. 11 от дневния ред на сесията/. 

 

Д-р Св. Хайнова - „Става въпрос за един имот, който се намира в близост 

до центъра за хора с физически увреждания. Преди години част от този имот е 

била предоставена на самия център да се използва за рехабилитация. Предвид 

капацитета и броя потребители има необходимост центъра да бъде разширен, 

защото желаещите са все повече. С влизане на националните карти тези 

центрове ще се трансформират в комплекси. Необходимо е още едно 

помещение. То е предлагано да се ползва за общинско жилище, но се отказват, 

защото то е малко. В същото време ще е в помощ на центъра за хора с 

физически увреждания. Затова искането ни е да бъде предоставено на центъра. 

В момента там тече ремонт и сега е подходящо да бъде внесена тази докладна 

записка.“ 

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.     

 

 

4. Даване на съгласие на „КОЦ - Шумен“ ЕООД да сключи договор 

за инвестиционен кредит в размер до 10 мил. лв. и представяне на 

обезпечение през банката кредитор за закупуване на 2 (два) броя линейни 

ускорителя - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община 

Шумен  /доп. т. от дневния ред на сесията/. 

 

Д-р Ив. Драгнев - „Работя в лъчетерапията в КОЦ-Шумен. В отсъствието 

на д-р Р. Габровски съм тук, за да ви отговоря на въпросите. Поводът е 

належащата смяна, бих казал спешна и неотложна, на двата линейни 

ускорителя. В момента имаме три ускорителя. Знаете, че лъчетерапията е един 

от трите начина на лечение на онкологични заболявания и той основно се 

извършва с линейни ускорители. Двата ускорителя започнаха работа през 2014 

г. Към 2021 г. вече имахме нужда от три машини, тъй като пациентите бяха 

много и дори имахме листа на чакащи. Освен това, често се налага едната 

машина да бъде спряна поради профилактика или технически проблеми. 

Тогава пациентите се прехвърлят на една машина и това удължава процеса на 

лечение. Новият ускорител, който стартира в началото на 2023 г. чувствително 

реши проблема с листата на чакащи. Пак има забавяне, но то е от седмица-две, 

което е напълно допустимо. Животът на експлоатация на първите машини 

реално вече е приключил. Новата машина им удължи периода на работа, но до 

края на 2025 г. те вече няма да могат да бъдат използвани. Ако сега не 

направим нищо, в края на следващата година ще останем само с един 

ускорител. При сегашния поток от пациенти, а и той ще се увеличава, защото 

тенденциите са такива, положението ще стане катастрофално. Няма да можем 
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да посрещнем нуждите на хората. Затова е необходимо да започнем процедури 

по закупуването на два нови линейни ускорителя.“ 

Д-р М. Аламо - „Доколкото знам, изтичат и гаранционните срокове.“ 

Д-р Ив. Драгнев - „Те вече са изтекли. Десетте години с оригинални 

резервни части изтекоха. Отново ще кажа, че двата ускорителя получиха още 

две години ъпдейт в резултата на новия ускорител. От тук нататък те не 

подлежат нито на ъпдейт на софтуера, нито на ъпгрейд на хардуера. Овен това, 

те вече не са актуални спрямо новите изисквания, техниката върви напред.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Аз съм в течение на вашите неща още от най-първия 

си мандат, когато бях общински съветник. Тогава тези два линейни ускорителя 

вече бяха купени по европейски проекти, съвместно със средства от общината, 

която беше отпуснала една доста голяма сума. Това, което ми направи много 

хубаво впечатление е, че третия ускорител вие си го купихте сами, но не знам 

какво е положението със заема на този етап. Изплатен ли е вече третия 

ускорител?“ 

Г-жа Т. Николова - „Не. През 2020 г. ОбС не даде съгласие да изтеглим 

кредит в размер на 5 млн. лв. От този кредит ние усвоихме 3,045 млн. лв., 

защото поехме строително-ремонтните работи за своя сметка и участвахме с 

1,3 млн. лв., което е 30% от стойността на линейния ускорител. Към момента 

безпроблемно изплащаме заема, той е до 2031 г. Намеренията ни са при една 

добра финансова възможност в годините напред, да го изплатим предсрочно и 

да останем само с един кредит.“  

Г-жа Б. Йовчева - „Точно това прави много добро впечатление, че вие и в 

момента гарантирате, че няма да ангажирате общината с плащане на този 

кредит, който искате да теглите. Защото нещата са напълно обезпечени според 

вас, на база клиенто-потока.“ 

Д-р Ив. Драгнев - „Такива са показателите в момента, а и тенденцията е 

такава.“  

Г-жа Б. Йовчева - „Аз лично колеги, ще подкрепя с две ръце този кредит, 

тъй като видяхме как се развиха нещата с предишния. Те доказаха, че ще се 

справят.“ 

Д-р В. Петров - „Може ли да получим повече разяснения по т. 2 и т. 3 от 

проекта за решение в докладната записка?“ 

Г-жа Т. Николова - „Когато теглим кредит от банкова институция ние 

трябва да дадем някакъв залог за него.“ 

Д-р В. Петров - „Няма да има материален залог, а всичко, което 

заработите в КОЦ-а и което е по договор с НЗОК ще бъде като залог? Това ли 

е?“ 

Г-жа Д. Петрова - „Това е по-добре, отколкото да залагат имущество.“ 

Д-р В. Петров - „Какво означава „особен залог“?“ 

Г-жа Т. Николова - „Когато се сключва подобен вид кредит има регистър 

на особените залози и този кредит трябва да бъде регистриран там.“  

Г-жа Д. Петрова - „Особените залози са типична юридическа финансова 

процедура, която при залагане на бъдещ актив, който КОЦ иска да купи, се 
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вписва, че банката, която е кредитирала КОЦ-а е първи по ред кредитор, ако 

нещо се случи върху актива.“ 

Д-р В. Петров - „Бихте ли включили в комисията, която ще проведе 

търговата процедура представител на ОбС или община Шумен?“ 

Г-жа Т. Николова - „Нямаме нищо против.“  

Д-р В. Петров - „Колеги, аз по принцип съм съгласен с докладната 

записка с допълнението - при провеждането на конкурса да има представител 

на община Шумен.“ 

Проф. Хр. Христов - „Аз съм съгласен. То е и задължително, защото 

негативните варианти ще са за сметка на община Шумен и следва ние да 

имаме представител.“   

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - Подкрепя докладната записка, като предлага при провеждане 

на конкурсите и търговата процедура да има представители на ОбС и на 

община Шумен.  

 

 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Текущи докладни записки  

 

1. Писмо от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен, относно 

отговор на искане за получаване на информация от „КОЦ-Шумен“ ЕООД 

и „ДКЦ 1 - Шумен“ ЕООД    /вх. № 94-00-5739 от 28.11.2024 г./. 
 

Д-р В. Петров - „Бях направил едно питане относно профилактичните 

прегледи, които се осъществяват на територията на „КОЦ-Шумен“ ЕООД и 

„ДКЦ 1 - Шумен“ ЕООД. Получих информация и от двете лечебни заведения и 

тя е, че нещо се прави и на двете места, но не е максимума, който би могъл да 

бъде направен. А е известно, че профилактиката е основата на 

здравеопазването. Един лев даден за профилактика спестява 1 000 лв. за 

лечение. Специално за КОЦ-а в информацията е написано, че не може да се 

даде точно информация, защото информационната им система няма такава 

възможност. Приемам това, което е написано с една забележка - ако може, на 

всеки шест месеца да имаме подобна информация, за двете общински лечебни 

заведения и тази информация да бъде максимално подробна. Освен това, да 

имаме информация как става точно и как се прави профилактиката, защото 

мамографиите са много малка част от профилактиката.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Те са написали, че ще сменят софтуера.“ 

Д-р В. Петров - „Софтуерът може да е причина, но малка.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Те казват, че за отчетността им пречи, не за 

профилактиката.“ 
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2. Писмо от д-р Д. Костов - изп. директор на „МБАЛ-Шумен“ АД, 

относно паркиране на лични автомобили на шофьори на РЗИ в двора на 

болницата  /вх. № 61-01-416 от 11.12.2024 г./.  
 

Д-р В. Петров - „В писмото си д-р Д. Костов ни уведомява, че няма 

проблем с безплатното паркиране на личните автомобили на шофьорите на 

РЗИ в двора на МБАЛ. Явно този проблем вече е решен.“ 

 

ПК приема за информация писмото от д-р Д. Костов - изп. директор на 

„МБАЛ-Шумен“ АД, относно паркиране на лични автомобили на шофьори на 

РЗИ в двора на болницата.    

 

 

3. Искане-подписка от жители та с. Царев брод, относно отдаване 
под наем на стоматологичен кабинет  /вх. № 61-01-414 от 09.12.2024 г./. 

 

Д-р В. Петров - „Подписката е от близо 100 подписа и касае 

възможността за отдаване на кабинета на д-р Шалапатова - стоматолог към с. 

Царев брод. Желанието на жителите на населеното място е да не се подновява 

договора на д-р Шалапатова. Мотивират се с нередовното ѝ присъствие там. 

Това е едната страна на въпроса, но ми се иска да чуем мнението и на двете 

страни. Затова предлагам за следващото ни заседание да поканим кмета на 

селото, д-р Шалапатова и представители на подписалите се, за да можем да 

вземем информирано решение.“ 

Г-жа Т. Кипрова - „Приемаме Вашето предложение.“ 

Г-н Ил. Койнов - „Всъщност ние сега не знаем дали самата д-р 

Шалапатова иска да си продължи договора.“ 

Г-жа А. Аспарухова - „Хубаво е да решите сега кой ще инициира тази 

среща? Предлагам ние да ги поканим.“ 

 

ПК приема за информация искането-подписка от жителите на с. Царев 

брод, като за следващото заседание на комисията през м. януари 2025 г. 
въпроса ще бъде разгледан отново в присъствието на кмета на с. Царев брод,  

д-р Шалапатова и представители на подписалите се в подписката.  

 

 

4. Писмо от Христина Иванова - медицински лаборант и д-р 

Йорданка Йорданова - микробиолог в „ДКЦ 1 - Шумен“ ЕООД    /вх. № 

61-01-392 от 22.11.2024 г./. 
 

Д-р В. Петров - „Уважаеми колеги, имаме поредно писмо от 

служителките в „ДКЦ 1-Шумен“. Тези въпроси ги разглеждаме многократно и 

всички се надяваме те да бъдат решени. Тъй като не са от компетенцията на 

комисията, приемаме за информация това писмо.“ 
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Д-р Св. Хайнова - „Ние имаме становище от управителя на ДКЦ. 

Изпратих запитване, д-р М. Ангелова отговори. Отговорът е предоставен на 

двете служителки.“ 

 

ПК приема за информация писмото от Христина Иванова - медицински 

лаборант и д-р Йорданка Йорданова - микробиолог в „ДКЦ 1 - Шумен“ ЕООД. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 16.35 

часа.   

 

  

 

 

           ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:  /П/ 

                   /д-р В. Петров/ 

 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛЧИК:  /П/ 

       /М. Шарбанова/ 


